



BANNED TOYS

FEBRUARY 2008

<p>Name of Toy : HELICOPTER – SUPER ARMAMENT</p> <p>Item No : 32081</p> <p>Batch No. : --</p> <p>Manufacturer : --</p> <p>Country of Origin : CHINA</p> <p>Report No. : TR-5443</p> <p>Report Date : 24/01/08</p> <p>Hazard :</p> <p>• احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصر ي الرصاص والكروم بحيث تعدت المعدل المسموح به (90 ملج/كجم للرصاص، 60 ملج/كجم للكروم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص والكروم إلى الجسم تترب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال حسب المعيار العالمي المعتمد: (EN-71 Part 3:1995)</p> <p>• The toy contains high levels of lead and chromium which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg for lead and 60 mg/kg for chromium). High levels of lead and chromium are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (EN-71 Part 3:1995)</p>	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 
<p>Name of Toy : SMILEY BABY</p> <p>Item No : XY 603-1</p> <p>Batch No. : --</p> <p>Manufacturer : --</p> <p>Country of Origin : CHINA</p> <p>Report No. : TR-5431</p> <p>Report Date : 22/01/08</p> <p>Hazard :</p> <p>• فشل أماكن خياطة اللعبة وظهور الحشوة الداخلية مما قد يسبب مخاطر الاختناق نتيجة استنشاق أو ابتلاع مكوناتها حسب المعيار العالمي المعتمد: (clause 5.2 – EN-71 Part 1:2001)</p> <p>• An opening in the seams of the soft toy was found allowing the filling materials to be easily accessible. There are possible risk of suffocation or asphyxiation and ingestion due to small parts being inhaled or swallowed. (clause 5.2 – EN-71 Part 1:2001)</p>	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 
<p>Name of Toy : BROWN SOFT TOY DOG</p> <p>Item No : --</p> <p>Batch No. : --</p> <p>Manufacturer : --</p> <p>Country of Origin : CHINA</p> <p>Report No. : TR-5438</p> <p>Report Date : 23/01/08</p> <p>Hazard :</p> <p>• فشل أماكن خياطة اللعبة وظهور الحشوة الداخلية مما قد يسبب مخاطر الاختناق نتيجة استنشاق أو ابتلاع مكوناتها حسب المعيار العالمي المعتمد: (clause 5.2 – EN-71 Part 1:2001)</p> <p>• An opening in the seams of the soft toy was found allowing the filling materials to be easily accessible. There are possible risk of suffocation or asphyxiation and ingestion due to small parts being inhaled or swallowed. (clause 5.2 – EN-71 Part 1:2001)</p>	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 

Name of Toy : **MUSICAL SHARK**
 Item No : **6523A**
 Batch No. : --
 Manufacturer : --
 Country of Origin : **CHINA**
 Report No. : **TR-5450**
 Report Date : **27/01/08**
 Hazard :

اسم اللعبة:
 رقم العينة:
 رقم التشغيل:
 الجهة المصنعة:
 بلد المنشأ:
 رقم التقرير:
 تاريخ التقرير:
 المخاطر:

- احتواء بعض مكونات/أجزاء اللعبة على أجزاء حادة يمكن أن تترتب عليها مخاطر غير محتملة تؤثر على سلامة الأطفال صغار السن نتيجة ثقبها/خرفها لأجسادهم وفقا للمعيار العالمية المعتمد: (clause 4.8 – EN-71 Part 1:2001)
- عدم تحديد المخاطر المحتملة التي يمكن أن تتسبب في أضرار على الفئة العمرية المستخدمة باللعبة باللغة العربية. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)
- The toy and its component has accessible points which are deemed to be sharp points and may present an unreasonable risk of injury like punctures of the skin, etc. (clause 4.8 – EN-71 Part 1:2001)
- There is no specific hazard calling for the age restriction in Arabic language (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)



Name of Toy : **SOFT TOY BEAR**
 Item No : **230121-9**
 Batch No. : --
 Manufacturer : --
 Country of Origin : **CHINA**
 Report No. : **TR-5446**
 Report Date : **24/01/08**
 Hazard :

اسم اللعبة:
 رقم العينة:
 رقم التشغيل:
 الجهة المصنعة:
 بلد المنشأ:
 رقم التقرير:
 تاريخ التقرير:
 المخاطر:

- فشل أماكن خياطة اللعبة وظهور الحشوة الداخلية مما قد يسبب مخاطر الاختناق نتيجة استنشاق أو ابتلاع مكوناتها حسب المعيار العالمي المعتمد: (clause 5.2 – EN-71 Part 1:2001)
- An opening in the seams of the soft toy was found allowing the filling materials to be easily accessible. There are possible risk of suffocation or asphyxiation and ingestion due to small parts being inhaled or swallowed. (clause 5.2 – EN-71 Part 1:2001)



Name of Toy : **WITCHCRAFT KNIGHT**
 Item No : **12006-14A**
 Batch No. : --
 Manufacturer : --
 Country of Origin : **CHINA**
 Report No. : **TR-5434**
 Report Date : **22/01/08**
 Hazard :

اسم اللعبة:
 رقم العينة:
 رقم التشغيل:
 الجهة المصنعة:
 بلد المنشأ:
 رقم التقرير:
 تاريخ التقرير:
 المخاطر:

- احتواء بعض مكونات/أجزاء اللعبة على أجزاء حادة يمكن أن تترتب عليها مخاطر غير محتملة تؤثر على سلامة الأطفال صغار السن نتيجة ثقبها/خرفها لأجسادهم وفقا للمعيار العالمية المعتمد: (clause 4.8 – EN-71 Part 1:2001)
- عدم تحديد المخاطر المحتملة التي يمكن أن تتسبب في أضرار على الفئة العمرية المستخدمة باللعبة باللغة العربية. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)
- The toy and its component has accessible points which are deemed to be sharp points and may present an unreasonable risk of injury like punctures of the skin, etc. (clause 4.8 – EN-71 Part 1:2001)
- There is no specific hazard calling for the age restriction in Arabic language (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)



Name of Toy : **SANTA CLAUSE SOFT TOY**
 Item No : **250611-12**
 Batch No. : --
 Manufacturer : --
 Country of Origin : **CHINA**
 Report No. : **TR-5439**
 Report Date : **23/01/08**
 Hazard :

اسم اللعبة:
 رقم العينة:
 رقم التشغيل:
 الجهة المصنعة:
 بلد المنشأ:
 رقم التقرير:
 تاريخ التقرير:
 المخاطر:

- فشل أماكن خياطة اللعبة وظهور الحشوة الداخلية مما قد يسبب مخاطر الاختناق نتيجة استنشاق أو ابتلاع مكوناتها حسب المعيار العالمي المعتمد: (clause 5.2 – EN-71 Part 1:2001)
- An opening in the seams of the soft toy was found allowing the filling materials to be easily accessible. There are possible risk of suffocation or asphyxiation and ingestion due to small parts being inhaled or swallowed. (clause 5.2 – EN-71 Part 1:2001)



Name of Toy : **SOFT TOY BROWN BEAR**
 Item No : **241140**
 Batch No. : --
 Manufacturer : --
 Country of Origin : **CHINA**
 Report No. : **TR-5432**
 Report Date : **22/01/08**
 Hazard :



اسم اللعبة:
 رقم العينة:
 رقم التشغيل:
 الجهة المصنعة:
 بلد المنشأ:
 رقم التقرير:
 تاريخ التقرير:
 المخاطر:

- فشل أماكن خياطة اللعبة وظهور الحشوة الداخلية مما قد يسبب مخاطر الاختناق نتيجة استنشاق أو ابتلاع مكوناتها حسب المعيار العالمي المعتمد: (clause 5.2 – EN-71 Part 1:2001)
- An opening in the seams of the soft toy was produced when subjected to tension force of 70 N allowing the filling materials to be easily accessible. There are possible risk of suffocation or asphyxiation and ingestion due to small parts being inhaled or swallowed. (clause 5.2 – EN-71 Part 1:2001)

Name of Toy : **GUM SOOTHERS**
 Item No : **CEQ-004**
 Batch No. : --
 Manufacturer : --
 Country of Origin : --
 Report No. : **TR-5468**
 Report Date : **31/01/08**
 Hazard :



اسم اللعبة:
 رقم العينة:
 رقم التشغيل:
 الجهة المصنعة:
 بلد المنشأ:
 رقم التقرير:
 تاريخ التقرير:
 المخاطر:

- عدم وجود العلامات التحذيرية " تبريد فقط في الثلاجة لا تضع في غرفة التجميد" للسائل الداخل في تركيبية عضاضة الأسنان
- عدم وجود التحذيرات والتعليمات وإرشادات الاستخدام باللغة العربية حسب المعيار العالمي المعتمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)
- تسبب اللعبة إيذاء للأطفال صغار السن الذين لا يتمكنون من الوقوف بدون مساعدة ذويهم.
- Liquid filled tethers should be marked with a warning: "Cool only in a domestic refrigerator, do not place in freezer compartment." (clause 5.5 & 7.13 – EN-71 Part 1:2001)
- There is no Arabic warning, precaution and instruction for use. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)
- The toy poses as impaction hazard for young children who are unable to sit up unaided. (clause 5.9 – EN-71 Part 1:2001)

Name of Toy : **GUM SOOTHERS**
 Item No : **CEQ-004**
 Batch No. : --
 Manufacturer : --
 Country of Origin : --
 Report No. : **TR-5469**
 Report Date : **31/01/08**
 Hazard :



اسم اللعبة:
 رقم العينة:
 رقم التشغيل:
 الجهة المصنعة:
 بلد المنشأ:
 رقم التقرير:
 تاريخ التقرير:
 المخاطر:

- عدم وجود العلامات التحذيرية " تبريد فقط في الثلاجة لا تضع في غرفة التجميد" للسائل الداخل في تركيبية عضاضة الأسنان
- عدم وجود التحذيرات والتعليمات وإرشادات الاستخدام باللغة العربية حسب المعيار العالمي المعتمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)
- تسبب اللعبة إيذاء للأطفال صغار السن الذين لا يتمكنون من الوقوف بدون مساعدة ذويهم.
- Liquid filled tethers should be marked with a warning: "Cool only in a domestic refrigerator, do not place in freezer compartment." (clause 5.5 & 7.13 – EN-71 Part 1:2001)
- There is no Arabic warning, precaution and instruction for use. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)
- The toy poses as impaction hazard for young children who are unable to sit up unaided. (clause 5.9 – EN-71 Part 1:2001)

Name of Toy : **MUSICAL JIGSAW PUZZLE**
 Item No : **523B**
 Batch No. : --
 Manufacturer : --
 Country of Origin : **CHINA**
 Report No. : **TR-5474**
 Report Date : **03/02/08**
 Hazard :



اسم اللعبة:
 رقم العينة:
 رقم التشغيل:
 الجهة المصنعة:
 بلد المنشأ:
 رقم التقرير:
 تاريخ التقرير:
 المخاطر:

- احتواء اللعبة عند الفحص عند النسب عالية من عنصر ي الرصاص والكروم بحيث تحت المعدل المسموح به (90 ملج/كجم للملح/كجم للكروم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص والكروم إلى الجسم ترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال حسب المعيار العالمي المعتمد: (EN-71 Part 3:1995)
- عدم وجود التحذيرات والتعليمات وإرشادات الاستخدام باللغة العربية حسب المعيار العالمي المعتمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)
- The toy contains high levels of lead and chromium which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg for lead and 60 mg/kg for chromium). High levels of lead and chromium are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (EN-71 Part 3:1995)
- There is no Arabic precaution and instruction for use. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)

<p>Name of Toy : MAKE UP SET (MAGIC MAKE UP)</p> <p>Item No : 7399</p> <p>Batch No. : --</p> <p>Manufacturer : --</p> <p>Country of Origin : CHINA</p> <p>Report No. : TR-5476</p> <p>Report Date : 05/02/08</p> <p>Hazard :</p> <p>احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصر ي الرصاص والكروم و الباريوم بحيث تعدت المعدل المسموح به (90 ملج/كجم للرصاص، 60 ملج/كجم للكروم ، 1000 ملج/كجم للباريوم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص والكروم و الباريوم إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال حسب المعيار العالمي المعتمد: (EN-71 Part 3:1995).</p> <p>عدم وجود التحذيرات والتعليمات وإرشادات الاستخدام باللغة العربية. حسب المعيار العالمي المعتمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p> <ul style="list-style-type: none"> The toy contains high levels of lead, chromium and barium which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg for lead ,60 mg/kg for chromium and 1000 mg/kg for barium). High levels of lead, chromium and barium are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (EN-71 Part 3:1995) There is no Arabic precaution and instruction for use. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001) 	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 
<p>Name of Toy : SOFT SPORTS BALLS</p> <p>Item No : --</p> <p>Batch No. : --</p> <p>Manufacturer : --</p> <p>Country of Origin : CHINA</p> <p>Report No. : TR-5479</p> <p>Report Date : 05/02/08</p> <p>Hazard :</p> <p>فشل أماكن خياطة اللعبة وظهور الحشوة الداخلية مما قد يسبب مخاطر الاختناق نتيجة استنشاق أو ابتلاع مكوناتها حسب المعيار العالمي المعتمد: (clause 5.2 – EN-71 Part 1:2001)</p> <ul style="list-style-type: none"> An opening in the seams of the soft toy was found allowing the filling materials to be easily accessible. There are possible risk of suffocation or asphyxiation and ingestion due to small parts being inhaled or swallowed. (clause 5.2 – EN-71 Part 1:2001) 	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 
<p>Name of Toy : SOFT SPORTS BALL</p> <p>Item No : --</p> <p>Batch No. : --</p> <p>Manufacturer : --</p> <p>Country of Origin : CHINA</p> <p>Report No. : TR-5488</p> <p>Report Date : 05/02/08</p> <p>Hazard :</p> <p>فشل أماكن خياطة اللعبة عند إخضاعها لاختبار الشد (قوة شد بمقدار 70 نيوتن) وظهور الحشوة الداخلية مما قد يسبب مخاطر الاختناق نتيجة استنشاق أو ابتلاع مكوناتها حسب المعيار العالمي المعتمد: (clause 5.2 – EN-71 Part 1:2001).</p> <ul style="list-style-type: none"> An opening in the seams of the soft toy was produced when subjected to tension force of 70 N allowing the filling materials to be easily accessible. There are possible risk of suffocation or asphyxiation and ingestion due to small parts being inhaled or swallowed. (clause 5.2 – EN-71 Part 1:2001) 	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 
<p>Name of Toy : SPEED TEAM</p> <p>Item No : 2036</p> <p>Batch No. : --</p> <p>Manufacturer : --</p> <p>Country of Origin : CHINA</p> <p>Report No. : TR-5487</p> <p>Report Date : 05/02/08</p> <p>Hazard :</p> <p>احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصر ي الرصاص والكروم بحيث تعدت المعدل المسموح به (90 ملج/كجم للرصاص، 60 ملج/كجم للكروم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص والكروم إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال حسب المعيار العالمي المعتمد: (EN-71 Part 3:1995).</p> <p>عدم وجود التحذيرات والتعليمات وإرشادات الاستخدام باللغة العربية. حسب المعيار العالمي المعتمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p> <ul style="list-style-type: none"> The toy contains high levels of lead and chromium which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg for lead and 60 mg/kg for chromium). High levels of lead and chromium are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (EN-71 Part 3:1995) There is no Arabic warning, precaution and instruction for use. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001) 	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 

<p>Name of Toy : TOYS - CAR</p> <p>Item No : 958</p> <p>Batch No. : --</p> <p>Manufacturer : --</p> <p>Country of Origin : CHINA</p> <p>Report No. : TR-5480</p> <p>Report Date : 05/02/08</p> <p>Hazard :</p> <ul style="list-style-type: none"> • احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصر ي الرصاص والكروم بحيث تعدت المعدل المسموح به (90 ملج/كجم للرصاص، 60 ملج/كجم للكروم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص والكروم إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال حسب المعيار العالمي المعتمد: (EN-71 Part 3:1995) • عدم وجود التحذيرات والتعليمات وإرشادات الاستخدام باللغة العربية. حسب المعيار العالمي المعتمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001) • The toy contains high levels of lead and chromium which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg for lead and 60 mg/kg for chromium). High levels of lead and chromium are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (EN-71 Part 3:1995) • There is no Arabic warning, precaution and instruction for use. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001) 	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 
<p>Name of Toy : GEOMETRY TRAIN</p> <p>Item No : 2006.WP-001</p> <p>Batch No. : --</p> <p>Manufacturer : --</p> <p>Country of Origin : CHINA</p> <p>Report No. : TR-5473</p> <p>Report Date : 03/02/08</p> <p>Hazard :</p> <ul style="list-style-type: none"> • سماكة المادة البلاستيكية المغلفة للعبة تقل عن النسبة المسموح بها وفقا للمعايير العالمية المعتمدة: (clause 4.3 – EN-71 Part 1:2001) • تنتج اللعبة قطع صغيرة يمكن أن تسبب مخاطر الاختناق للأطفال تحت 3 سنوات. حسب المعيار العالمي المعتمد (clause 5.1 – EN-71 Part 1:2001) • عدم وجود التحذيرات والتعليمات وإرشادات الاستخدام باللغة العربية حسب المعيار العالمي المعتمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001) • عدم تحديد المخاطر المحتملة التي يمكن أن تسبب في أضرار على الفئة العمرية المستخدمة للعبة باللغة العربية. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001) • The plastic sheeting of the flexible plastic bag packaging has a thickness less than the required by the standard. (clause 4.3 – EN-71 Part 1:2001) • The Toy Produces small parts which could pose as choking hazard for Children under 3 Years (clause 5.1 – EN-71 Part 1:2001) • There is no Arabic warning, precaution and instruction for use. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001) • There is no specific hazard calling for the age restriction in Arabic language (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001) 	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 
<p>Name of Toy : GALLOP SUPERIOR CAR</p> <p>Item No : 231</p> <p>Batch No. : --</p> <p>Manufacturer : --</p> <p>Country of Origin : CHINA</p> <p>Report No. : TR-5508</p> <p>Report Date : 11/02/08</p> <p>Hazard :</p> <ul style="list-style-type: none"> • احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصر ي الرصاص والكروم بحيث تعدت المعدل المسموح به (90 ملج/كجم للرصاص، 60 ملج/كجم للكروم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص والكروم إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال حسب المعيار العالمي المعتمد: (EN-71 Part 3:1995) • احتواء بعض أجزاء اللعبة على حواف حادة يسهل الوصل إليها من قبل الأطفال يمكن أن تترتب عليها مخاطر محتملة كالجروح التي تنتج عن قطع أو تمزق أعضاء الطفل، بحسب المعيار العالمي المعتمد: (clause 4.7 - EN-71 Part 3:1995) • عدم وجود التحذيرات والتعليمات وإرشادات الاستخدام باللغة العربية. حسب المعيار العالمي المعتمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001) • The toy contains high levels of lead and chromium which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg for lead and 60 mg/kg for chromium). High levels of lead and chromium are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (EN-71 Part 3:1995) • The toy or its component has accessible sharp edges and may present an unreasonable risk of injury related to cuts and lacerations. (clause 4.7 - EN-71 Part 3:1995) • There is no Arabic warning, precaution and instruction for use. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001) 	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 

<p>Name of Toy : NATURAL WORLD</p> <p>Item No : --</p> <p>Batch No. : --</p> <p>Manufacturer : --</p> <p>Country of Origin : CHINA</p> <p>Report No. : TR-5549</p> <p>Report Date : 20/02/08</p> <p>Hazard :</p> <p>• احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصر ي الرصاص والكروم بحيث تعدت المعدل المسموح به (90 ملج/كجم للرصاص، 60 ملج/كجم للكروم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص والكروم إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال حسب المعيار العالمي المعتمد: (EN-71 Part 3:1995).</p> <p>• عدم وجود التحذيرات والتعليمات وإرشادات الاستخدام باللغة العربية. حسب المعيار العالمي المعتمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p> <p>• The toy contains high levels of lead and chromium which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg for lead and 60 mg/kg for chromium). High levels of lead and chromium are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (EN-71 Part 3:1995)</p> <p>• There is no Arabic warning, precautions and instructions for use. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p>	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 
<p>Name of Toy : KINGS RACING SUPER CAR</p> <p>Item No : 5237</p> <p>Batch No. : --</p> <p>Manufacturer : --</p> <p>Country of Origin : CHINA</p> <p>Report No. : TR-5516</p> <p>Report Date : 13/02/08</p> <p>Hazard :</p> <p>• احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصر ي الرصاص والكروم بحيث تعدت المعدل المسموح به (90 ملج/كجم للرصاص، 60 ملج/كجم للكروم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص والكروم إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال حسب المعيار العالمي المعتمد: (EN-71 Part 3:1995).</p> <p>• The toy contains high levels of lead and chromium which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg for lead and 60 mg/kg for chromium). High levels of lead and chromium are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (EN-71 Part 3:1995)</p>	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 
<p>Name of Toy : MILITARY FORCE SOLDIER SERIES</p> <p>Item No : 6600</p> <p>Batch No. : --</p> <p>Manufacturer : --</p> <p>Country of Origin : CHINA</p> <p>Report No. : TR-5511</p> <p>Report Date : 12/02/08</p> <p>Hazard :</p> <p>• احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصر ي الرصاص والكروم بحيث تعدت المعدل المسموح به (90 ملج/كجم للرصاص، 60 ملج/كجم للكروم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص والكروم إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال حسب المعيار العالمي المعتمد: (EN-71 Part 3:1995).</p> <p>• عدم وجود التحذيرات والتعليمات وإرشادات الاستخدام باللغة العربية. حسب المعيار العالمي المعتمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p> <p>• The toy contains high levels of lead and chromium which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg for lead and 60 mg/kg for chromium). High levels of lead and chromium are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (EN-71 Part 3:1995)</p> <p>• There is no Arabic warning, precaution and instruction for use. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p>	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 
<p>Name of Toy : BABY COW PAJAMA COSTUME</p> <p>Item No : 8234</p> <p>Batch No. : --</p> <p>Manufacturer : --</p> <p>Country of Origin : CHINA</p> <p>Report No. : TR-5513</p> <p>Report Date : 13/02/08</p> <p>Hazard :</p> <p>• احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصر ي الرصاص والكروم بحيث تعدت المعدل المسموح به (90 ملج/كجم للرصاص) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال حسب المعيار العالمي المعتمد: (EN-71 Part 3:1995).</p> <p>• عدم وجود التحذيرات والتعليمات وإرشادات الاستخدام باللغة العربية. حسب المعيار العالمي المعتمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p> <p>• The toy contains high levels of lead which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg). High levels of lead are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (EN-71 Part 3:1995)</p> <p>• There is no Arabic warning, precaution and instruction for use. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p>	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 

<p>Name of Toy : MILITARY FORCE</p> <p>Item No : 5526</p> <p>Batch No. : --</p> <p>Manufacturer : --</p> <p>Country of Origin : CHINA</p> <p>Report No. : TR-5510</p> <p>Report Date : 12/02/08</p> <p>Hazard :</p> <p>احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصر ي الرصاص بحيث تعدت المعدل المسموح به (90 ملج/كجم للرصاص) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال حسب المعيار العالمي المعتمد: (EN-71 Part 3:1995).</p> <p>احتواء بعض أجزاء اللعبة على حواف حادة يسهل الوصل إليها من قبل الأطفال يمكن أن تترتب عليها مخاطر محتملة كالجروح التي تنتج عن قطع أو تمزق أعضاء الطفل، بحسب المعيار العالمي المعتمد: (clause 4.7 - EN-71 Part 3:1995)</p> <p>عدم وجود التحذيرات والتعليمات وإرشادات الاستخدام باللغة العربية. حسب المعيار العالمي المعتمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p> <ul style="list-style-type: none"> The toy contains high levels of lead which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg). High levels of lead are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (EN-71 Part 3:1995) The toy or its component has accessible sharp edges and may present an unreasonable risk of injury related to cuts and lacerations. (clause 4.7 - EN-71 Part 3:1995) There is no Arabic warning, precaution and instruction for use. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001) 	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 
<p>Name of Toy : ROAD RACING</p> <p>Item No : 3350</p> <p>Batch No. : --</p> <p>Manufacturer : --</p> <p>Country of Origin : CHINA</p> <p>Report No. : TR-5515</p> <p>Report Date : 13/02/08</p> <p>Hazard :</p> <p>احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصر ي الرصاص والكروم بحيث تعدت المعدل المسموح به (90 ملج/كجم للرصاص، 60 ملج/كجم للكروم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص والكروم إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال حسب المعيار العالمي المعتمد: (EN-71 Part 3:1995)</p> <ul style="list-style-type: none"> The toy contains high levels of lead and chromium which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg for lead and 60 mg/kg for chromium). High levels of lead and chromium are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (EN-71 Part 3:1995) 	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 
<p>Name of Toy : EMERGENCY TEAM</p> <p>Item No : 349132</p> <p>Batch No. : --</p> <p>Manufacturer : --</p> <p>Country of Origin : CHINA</p> <p>Report No. : TR-5517</p> <p>Report Date : 14/02/08</p> <p>Hazard :</p> <p>احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصر ي الرصاص والكروم بحيث تعدت المعدل المسموح به (90 ملج/كجم للرصاص، 60 ملج/كجم للكروم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص والكروم إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال حسب المعيار العالمي المعتمد: (EN-71 Part 3:1995)</p> <p>عدم وجود التحذيرات باللغة العربية. حسب المعيار العالمي المعتمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p> <ul style="list-style-type: none"> The toy contains high levels of lead and chromium which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg for lead and 60 mg/kg for chromium). High levels of lead and chromium are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (EN-71 Part 3:1995) There is no Arabic warning. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001) 	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 
<p>Name of Toy : PET DOG – PLAY XYLOPHONE MUSIC</p> <p>Item No : 766</p> <p>Batch No. : --</p> <p>Manufacturer : --</p> <p>Country of Origin : CHINA</p> <p>Report No. : TR-5522</p> <p>Report Date : 19/02/08</p> <p>Hazard :</p> <p>تحطم اللعبة إلى أجزاء صغيرة وتكون تشققات بها عند إخضاعها إلى فحص السقوط وأثر الارتطام: (clause 5.1 EN-71 Part 1:2001)</p> <p>عدم وجود التحذيرات والتعليمات وإرشادات الاستخدام باللغة العربية. حسب المعيار العالمي المعتمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p> <ul style="list-style-type: none"> The toy produce cracks and small parts when subjected to drop and impact test There is no Arabic warning, precaution and instruction for use. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001) 	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 

<p>Name of Toy : FIELDWORKER</p> <p>Item No : UD2026</p> <p>Batch No. : --</p> <p>Manufacturer : --</p> <p>Country of Origin : CHINA</p> <p>Report No. : TR-5533</p> <p>Report Date : 19/02/08</p> <p>Hazard :</p> <p>احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصر ي الرصاص والكروم بحيث تعدت المعدل المسموح به (90 ملج/كجم للرصاص، 60 ملج/كجم للكروم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص والكروم إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال حسب المعيار العالمي المعتمد: (EN-71 Part 3:1995)</p> <p>عدم وجود التحذيرات باللغة العربية. حسب المعيار العالمي المعتمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p> <ul style="list-style-type: none"> The toy contains high levels of lead and chromium which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg for lead and 60 mg/kg for chromium). High levels of lead and chromium are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (EN-71 Part 3:1995) There is no Arabic warning. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001) 	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 
<p>Name of Toy : CROSS VEHICLE</p> <p>Item No : 303</p> <p>Batch No. : --</p> <p>Manufacturer : --</p> <p>Country of Origin : CHINA</p> <p>Report No. : TR-5519</p> <p>Report Date : 14/02/08</p> <p>Hazard :</p> <p>احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصر ي الرصاص والكروم بحيث تعدت المعدل المسموح به (90 ملج/كجم للرصاص، 60 ملج/كجم للكروم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص والكروم إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال حسب المعيار العالمي المعتمد: (EN-71 Part 3:1995)</p> <p>عدم وجود التحذيرات باللغة العربية. حسب المعيار العالمي المعتمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p> <ul style="list-style-type: none"> The toy contains high levels of lead and chromium which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg for lead and 60 mg/kg for chromium). High levels of lead and chromium are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (EN-71 Part 3:1995) There is no Arabic warning. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001) 	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 
<p>Name of Toy : THE WORLD RACER</p> <p>Item No : 237</p> <p>Batch No. : --</p> <p>Manufacturer : --</p> <p>Country of Origin : CHINA</p> <p>Report No. : TR-5542</p> <p>Report Date : 20/02/08</p> <p>Hazard :</p> <p>احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصر ي الرصاص والكروم بحيث تعدت المعدل المسموح به (90 ملج/كجم للرصاص، 60 ملج/كجم للكروم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص والكروم إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال حسب المعيار العالمي المعتمد: (EN-71 Part 3:1995)</p> <p>عدم وجود التحذيرات باللغة العربية. حسب المعيار العالمي المعتمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p> <ul style="list-style-type: none"> The toy contains high levels of lead and chromium which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg for lead and 60 mg/kg for chromium). High levels of lead and chromium are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (EN-71 Part 3:1995) There is no Arabic warning. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001) 	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 
<p>Name of Toy : FUNNY CAR</p> <p>Item No : --</p> <p>Batch No. : --</p> <p>Manufacturer : --</p> <p>Country of Origin : CHINA</p> <p>Report No. : TR-5547</p> <p>Report Date : 14/02/08</p> <p>Hazard :</p> <p>احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصر ي الرصاص والكروم بحيث تعدت المعدل المسموح به (90 ملج/كجم للرصاص، 60 ملج/كجم للكروم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص والكروم إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال حسب المعيار العالمي المعتمد: (EN-71 Part 3:1995)</p> <p>عدم وجود التحذيرات باللغة العربية. حسب المعيار العالمي المعتمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)</p> <ul style="list-style-type: none"> The toy contains high levels of lead and chromium which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg for lead and 60 mg/kg for chromium). High levels of lead and chromium are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (EN-71 Part 3:1995) There is no Arabic warning. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001) 	<p>اسم اللعبة:</p> <p>رقم العينة:</p> <p>رقم التشغيل:</p> <p>الجهة المصنعة:</p> <p>بلد المنشأ:</p> <p>رقم التقرير:</p> <p>تاريخ التقرير:</p> <p>المخاطر:</p> 

Name of Toy : LIMOUSINE
Item No : 095
Batch No. : --
Manufacturer : --
Country of Origin : CHINA
Report No. : TR-5536
Report Date : 20/02/08
Hazard :

اسم اللعبة:
رقم العينة:
رقم التشغيل:
الجهة المصنعة:
بلد المنشأ:
رقم التقرير:
تاريخ التقرير:
المخاطر:

- احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصر الرصاص والكروم بحيث تعدت المعدل المسموح به (90 ملج/كجم للرصاص، 60 ملج/كجم للكروم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص والكروم إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال حسب المعيار العالمي المعتمد: (EN-71 Part 3:1995)
- عدم وجود التحذيرات باللغة العربية. حسب المعيار العالمي المعتمد (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)

- The toy contains high levels of lead and chromium which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg for lead and 60 mg/kg for chromium). High levels of lead and chromium are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (EN-71 Part 3:1995)
- There is no Arabic warning. (clause 7.1 – EN-71 Part 1:2001)

